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Sak 34/14 Innkalling og saksliste 16 
Tre saker blir lagt til under eventuelt: Interne retningslinjer for tillitsvalgte, 17 
Sentralstyrets rolle under Landsmøte, og LNUs FN-program.  18 
 19 
Sentralstyrets vedtak:  20 

 ”Sentralstyret godkjenner innkalling og saksliste.” 21 

 22 
Sak 35/14 Referat fra forrige møte 23 
 24 
Sentralstyrets vedtak:  25 

 ”Sentralstyret godkjenner referatet fra sentralstyremøte 02.mai.” 26 

Sak 36/13 Orienteringer 27 

a. Medlemsrekruttering 28 

Per 19.juni 2014 har vi 2039 medlemmer totalt, og 772 tellende. Tellende er de som har 29 
betalt kontingenten, og dermed teller som medlemmer i følge LNU og Fordelingsutvalget. 30 
Det er dette tallet vi forholder oss til. Purring av kontingent har blitt sendt ut to ganger 31 
(april og juni), og det fungerer godt. Mange betalinger strømmer inn når smsen blir sendt 32 
ut.  33 
 34 

b. Økonomistatus 35 
Sentralstyret blir orientert om hvordan den økonomiske statusen er. Det er en ny måte å 36 
føre regnskap på, som både ansatt og Sentralstyret må sette seg mer inn i. Denne 37 
gangen har vi fått regnskap fram til april, i august vil vi ha det ut juli.  38 
 39 
Anskaffelse av midler er det vi har fått av inntekter foreløpig i år.  I april hadde vi ikke 40 
fått pengene innvilget av HEF, og har dermed brukt mer enn vi har fått inn. Brukt: 41 
718 556 kr og fått inn 394 802 kr.  42 
 43 
Budsjett og regnskap er satt opp ved siden av hverandre for å gi lettere oversikt over 44 
hvordan det står til. Notene er forklaring hva midlene har gått til.  45 
 46 
Midlene fra Fordelingsutvalget blir delt på to utbetalinger. Vi har fått halvparten av 47 
midlene så langt. Disse midlene er basert på en søknad som spesifiserer hvor mange 48 
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arrangementer vi har med hvor mange deltakere. Dette antallet danner grunnlaget for 49 
hvor mye støtte vi får. Vi får støtte til både nasjonale og internasjonale aktiviteter.  50 
 51 
Frifondsmidler: Her skal vi dele ut like mye som vi får. Vi får ikke disse midlene før i 52 
slutten av juni, men det pleier å dreie seg om ca. 300 000 kr. Disse pengene kan bare gå 53 
til lokallags aktivitet.  54 
 55 
Det nye regnskapet er basert på en mal HEF har, og er ikke noe vi kan endre på. Derfor 56 
står det humanistisk navnefest og andre aktiviteter som ikke er relevante for oss. Må 57 
bare se vekk fra dette.  58 
 59 
Seminar og møter: Dette er en samlet pott. Se på notene for mer forklaring på hva 60 
pengene har blitt brukt til.  61 
 62 
Internasjonalt: Det meste til verdenskongressen i Oxford har blitt betalt.  63 
 64 
Vinterseminar: Dyrt lokale å leie og var i tillegg sene med å bestille reise. Derfor ble det 65 
dyrt.  66 
 67 
Informasjonsvirksomhet: Har brukt ganske mange penger på brosjyrer og buttons. 68 
NorEngros er selskapet vi bestiller slikt fra.  69 
 70 
Spørsmål og svar: 71 

- Hvis vi skal se på hva hvert enkelt seminar kostet (som f.eks. hvor mye 72 
reisekostnader var), må vi gå mer inn i regnskapet og splitte det opp. Dette må 73 
gjøres i forkant av møtet og i samråd med regnskapsfører.  74 

- Budsjettet skal revideres i august.  75 
- Skal betale husleie til HEF, men har ikke blitt fakturert for det. Kontoret følger 76 

opp. Husleien er på ca.150 000. Både i 2012 og 2013 ble HU ikke fakturert. Pga. 77 
dette har vi ca. 300 000 kr vi ikke har brukt, og i august skal Sentralstyret se på 78 
hva dere kan bruke disse pengene til. Det er et engangsbeløp og ikke midler man 79 
kan regne med å få inn på jevnlig basis. Derfor best at det brukes til en aktivitet 80 
som ikke på ha penger jevnlig.  81 

-  Navnene virker forvirrende. Må snakke med regnskapsfører for å høre hvor mye 82 
vi kan endre på det.  83 

- Den nye regnskapsføringen skal være en tryggere måte å føre regnskap på. Det 84 
er en global og ikke en manuell føring som tidligere.  85 

- Fremmede tjenester: Det er folk vi leier inn, f.eks. foredragsholdere. Revisor (som 86 
ser på og godkjenner årsregnskapet) går også i denne posten.  87 

- Økonomileder og kontoret skal ha et møte med regnskapsfører for å bli bedre 88 
kjent med regnskapet.  89 

- Nyeste økonomiske orienteringen er en måned før.  90 
- Detaljert om kostnader: Lette i bilagspermen (kvitteringer). Alle bilag har en 91 

tallkode som spesifiser hva det har gått til (f.eks. vinterseminar/ 92 
innenlandsreisekostnader).  93 

 94 
 95 

c. Styrets runde 96 
 97 

Skriftlige orienteringer skal sendes inn til sekretariatet hvis man ikke kommer til møtet, 98 
slik at det kan lese opp og kommer med i referatet.  99 
 100 
Lars: har vært i avisa pga. valgt inn i Sentralstyret.  101 
 102 
Henriette: vært i avisa av samme grunn som Lars.  103 
  104 
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Lyka: var fremtidscamp i Trondheim i april, var på avslutningsmiddag for Sentralstyret, 105 
meldt meg på Oxford, hjalp til under Org. Sem. 106 
 107 
Cecilie; har ikke gjort så mye, hjalp til under Landsmøte og deltok der.  108 
 109 
Sean: jobbet en del, hjulpet Egersund en del å komme i gang, hjulpet med å få i gang 110 
kommunikasjon med HEF Egersund, Camp Quest.  111 
 112 
Amund: skypemøte med Grunnlovsgruppa, jobber med nytt lokallag (i Kongsvinger- 113 
Glåmdal distriktet) 114 
 115 
Arnlaug: sskrevet sakspapirer, laget sommerleirfilm, overlappingshelg med 116 
Arbeidsutvalget (AU), lært opp Joakim, hatt noen AU-møter, hjulpet Oslo lokallag, ikke 117 
fulgt opp de andre lokallagene så godt, eksamenstid, var med å rydde kjelleren på 118 
dugnad.  119 
 120 
Daniel: sendt ut en pressemelding etter Landsmøtet, kom nok ikke på trykk, jobbet med 121 
nettsidene.  122 
  123 
Freja: ikke gjort så mye, deltok på LNUs høring om herreløs arv (midler til barne – og 124 
ungdomsorganisasjoner), sendt ut en pressemelding, vært på møte med HEF Oslo om 125 
Humanistisk Uke.  126 
 127 
Live: vært ganske opptatt, ganske mye syk, skrevet sakspapirer.  128 
 129 
Anne: sendt ut pressemelding og kom på trykk.  130 
 131 
Haakon: sendt ut pressemelding som ikke kom på trykk, kommet på trykk med SiD, 132 
Asker og Bærum har hatt møte med HEF Akershus for bedre kontakt.  133 
 134 
Juni; har gjort litt mindre enn jeg pleier, dårlig i det siste, skrevet 3 sakspapirer, vært på 135 
et par AU-møter, kurs om Frifond, ikke tid til å følge opp lokallag. 136 
 137 
Joakim: sendt ut en pressemelding, men endte opp med ikk på trykk, 138 
overlappingsperiode, deltatt på møter, overlappingshelg, prøvd å sette meg inn i 139 
systemet, deltatt som observatør for HU på Hovedstyre (HS) og Landsstyre (LS)-møte. 140 
 141 
Kristoffer: jobbet med nettsider, hatt to møter med Anders, begynt på en manual som 142 
skal være ferdig på slutten av sommeren med Lin-Marit om bruk av nettsidene, og 143 
kontakt med kontoret. 144 
 145 
Lin-Marit: grunnlovsmøter, skrevet to sakspapirer, og lest mesteparten av det andre, litt 146 
IU arbeid opp mot kontakt med andre organisasjoner, kontakt med ProTu (finsk) 147 
organisasjon, jobbet med en håndbok om nettsidene, var på Hordalands ekstraordinære 148 
årsmøte og diskutert saker med de, satt sammen HU-filmen. 149 
  150 
Mathias: laget et klipp og sendt inn til sommerleirfilm, sendt ut pressemelding til 3 151 
aviser, kom ikke på trykk, meldt meg på sommerleir og betalt, meldt meg på 152 
verdenskongressen.  153 
 154 
Anders:  155 
Landsmøtet 156 
Arrangert mitt første Landsmøte sammen med Kristin og resten av styret. Mye praktisk, 157 
papirer, osv., spesielt fordi det var vårt første tredagers-møte. Ikke minst 158 
gjennomføringen av den suksessfulle aksjonen foran Stortinget – som vi fikk 7 159 
ungdomspartier, Kveldsnytt og NTB med på – tok mye energi denne helgen. 160 
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Kommet i media for to landsmøteuttalelser (om Stålsett-utvalget og om Grunnloven), i 161 
tillegg flere styremedlemmer i lokalaviser. 162 
Har fulgt opp at landsmøte-protokollen blir signert innen fristen, og at vedtakene blir 163 
fulgt opp. 164 
 165 
Nytt Sentralstyre 166 
Hadde et kjapt informasjonsmøte og foto-sjut rett etter Landsmøtet. Har fikset mye 167 
praktisk og hatt samtaler med nye for inkludere og introdusere de nye i arbeidet. 168 
 169 
Sommerleir 170 
Mye kontakt med leirsjef Hans-Christian for å fullføre program. Har også skaffet band til 171 
avsluningskonserten. 172 
Har jobbet en del for å få flere påmeldte, bl.a. med sponseordning via HEF, Fri tanke og 173 
facebook-poster, -annonser og –videoer.  174 
 175 
Grunnlovskampanjen 176 
Gjennomført nevnte aksjon, med følgende mye mediaoppmerksomhet (inkl. debatt med 177 
Krfu-leder) – som både vi og HEF er svært stolte av (med god grunn).  178 
Fått den siste illustrasjonen av Malin Redvall. 179 
Hadde lobby-møte med Frp-ere i Konroll- og konstitusjonskomiteen på Stortinget. 180 
Kampanjegruppa har nylig hatt et møte om hvordan kampanjen skal være resten av 181 
året. 182 
 183 
Nye nettsider 184 
Har måttet følge opp mye etter lanseringen av de nye sidene. En del kontakt med 185 
selskapet CGI om feil og utbedringer. 186 
Mye kommunikasjon med flere i styret (inkl. to skype-møter med Kristoffer) om 187 
redigering og oppdatering. 188 
Skaffet Google Analytics for HumanisiskUngdom.no. 189 
 190 
Samarbeid med HEF 191 
Ukentlige redaksjonsmøter. 192 
Møter og seminarer med Hovedstyret og Landsstyret. 193 
Samarbeidsmøte med Hovedkontoret. 194 
Faglige lønsjer (inkl. utflukt til HL-senteret) og kurs (inkl. møte med BI-ansatt om 195 
facebook-sponsing). 196 
Dialogmøte med Den norske kirke (utnevnt som del av HEFs kontaktgruppe). 197 
Første med med Humanistpris-utvalget. 198 
Konfirmasjonstaler i Eiker, Tønsberg og Hallingdal. 199 
Deltatt på Stortingshøring om ratifisering av Barnekonvensjonens tredje tilleggsprotokoll 200 
(barns klagerett til FN). 201 
Planlegging av Humanistisk uke, m.m. 202 
 203 
Arbeidsutvalget 204 
4 møter. Overlappingstur til hytte på fjellet i Etnedal. Blitt bedre kjent med Joakim. Mye 205 
epost og annen kommunikasjon. 206 
 207 
Personal 208 
Har gjennomført prøvetidssamtale med Ina, som nå er fast ansatt. 209 
Har gjennomført medarbeidersamtale med Kristin. 210 
Bistått med vanlig personal-, økonomi- og rutinearbeid på kontoret, inkludert 211 
«ukesmøter» på kontoret. 212 
 213 
Annet 214 
Idémyldring om og fornying av nyhetsbrevet med de ansatte. 215 
Oppfølging av noen lokallag. 216 
Forberedelser til flytting til Brugata, inkl. ryddedugnad i arkivet i kjelleren. 217 
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Deltatt på Frivillighet Norges spørretime med Stortingspolitikere. 218 
Forberedelser til Oxford-delegasjonen. 219 
Mindre kontakt med IPU og Presentasjonsgruppa enn vanlig. 220 
 221 

d. Sekretariatet 222 
 223 

Ina: tradisjonelle medier  224 
 Jobbet i for og etterkant av LM-aksjon for å få pressedekning av aksjonen. Vi 225 

endte opp med å få kveldsnyttinnslag, og følgende aviser tok inn hele eller deler 226 

av pressemeldinga vi skrev til NTB: Klassekampen(nett og papir), Fri Tanke, 227 

Tidens Krav, Agderposten, Bergensavisen, Dagen Magazinet, Adresseavisen, VG 228 

nett, Fædrelandsvennen, Sunnmørsposten, Avisen Agder, Altaposten, iTromsø 229 

(nett og papir), Framtid i Nord, Vårt Land, Romsdals Budstikke, Troms Folkeblad. 230 

Til sammen 19 oppslag i 17 ulike aviser. Vi har fått motsvar på aksjonen og vårt 231 

budskap på denne fra KrF, men de fikk mye mindre oppmerksomhet enn oss (jeg 232 

har kun sett dem uttale seg om dette i Dagen Magazinet) 233 

 Skrevet PM til det nye SST. Mange som kom på trykk med den. Veldig bra jobba 234 

SST!  235 

På nett 236 
 Endret forsidebilde på Facebook 237 

 Skrevet annonsetekst til Facebook-annonsen om at noen fylkeslag kan få rabatt 238 

på sommerleir.  239 

 Startet konto hos MailChimp, og sendt ut det første nyhetsbrevet med denne 240 

løsningen (se statistikk på dette nederst i dokumentet). I dette arbeidet har jeg i 241 

samarbeid med Anders og Kristin funnet hvilke saker vi skulle sende ut, skrevet 242 

disse og funnet passende bilder. Her har jeg også brukt Photoshop til å lage et 243 

bilde der det står «Bli med på sommerleir». Neste nyhetsbrev blir med HUs logo i 244 

det øverste bildet. Arbeidet med nyhetsbrev inkluderer også å hente ned 245 

informasjon om hvem som melder seg av brevet, samt lagre statistikk for å kunne 246 

se hva som fungerer og ikke fungerer.  OPPFORDRING TIL SST: Send meg en mail 247 

hvis dere har saker dere ønsker skal komme i nyhetsbrevet, spesielt hvis dere 248 

hører om noen kule lokallagsaktiviteter som vi burde vise fram.  249 

 Lagt ut nettsidesak om at vi får leirfilosof på sommerleir (ikke jeg som har skrevet 250 

denne selv) 251 

 Publisert flere poster på FB 252 

Internt arbeid  253 
 Hatt møte med Agnieszka i HEF om deres arbeid med kommunikasjonsstrategi. 254 

Dette for å hente inspirasjon, tips og triks til hvordan jeg kan arbeide med vår 255 

strategi fremover. 256 

 Deltatt på et møte med IPU hvor vi lagde plan for høstens arbeid. Konkretisering 257 

og arbeidsfordeling må skje etter SST-møtet.  258 

Annet arbeid 259 
 Invitert til, forberedt og deltatt på lobbymøte med to representanter fra FrP. Helge 260 

Thorheim og hans rådgiver Hans Morten Vardøy møtte Anders og meg i en times 261 

tid. Egentlig skulle Kenneth Svendsen også delta, noe som hadde vært bra siden 262 

det er han som skal lede prosessen med behandling av de tre 263 

Grunnlovsendringene vår kampanje handler om. Da vi kom til Stortinget viste det 264 

seg imidlertid at Kenneth var opptatt, og vi hadde møte med kun Helge Thorheim 265 

og rådgiveren. Behandling av forslagene vi er opptatt av vil skje i kontroll- og 266 
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konstitusjonskomiteen mot slutten av oktober, og Stortinget vil behandle det 267 

slutten av oktober/november/desember – tidspunkt er fortsatt uavklart.  268 

 Laget foredrag om «hvorfor og hvordan komme på i media», som skal holdes på 269 

sommerleir.  270 

 Hatt kontakt med Joakim om HU-debatten som skal være etter sommeren, hvor 271 

det har vært tenkt at jeg skal lage en annonse for debatten. Her har jeg også hatt 272 

kontakt med en studentavis om dette. Ser imidlertid ut som promotering av 273 

arrangementer blir noe annet enn annonser.  274 

 Har hatt møte med Anders med evaluering av arbeidet før prøvetiden var over 275 

hvor vi diskuterte arbeidssituasjon og -oppgaver, samt la planer for det videre 276 

arbeidet. Jeg er nå fast ansatt.  277 

 Sendt inn sak til Landsrådet for norske barne- og ungdomsorganisasjoner (LNU) 278 

om sommerleir, som forhåpentligvis kommer som en liten nyhetssak i neste 279 

LNUnytt.  280 

Tall fra MailChimp (nyhetsbrevtjeneste)  281 
Vi har 2,537 subscribers 282 
 Per 19.juni har 770 unike brukere åpnet brevet. Det tilsvarer 33,3 % av brukerne, 283 
gjennomsnittlig har brukere av MailChimp en åpningsrate på 27,9%. Så her ligger vi litt 284 
over det vanlige.  285 
Siden noen har åpnet mailen flere ganger, har den totalt blitt åpnet 1,249 ganger. 286 
 Til sammen har brukerne trykket 91 ganger på en av linkene i mailen. Her er saken om 287 
sommerleir overlegen med 50 klikk, og saken om det nyvalgte sentralstyret har 39 klikk.  288 
Etter vi sendte ut nyhetsbrevet har er det fire mottakere som har meldt seg av tjenesten. 289 
Det er vanlig med noen utmeldinger når vi sender ut nyhetsbrev.  290 
Vi har ikke noe å sammenligne med, siden det er første gang vi bruker MailChimp. Vi 291 
burde likevel være fornøyd med at vi ligger litt over gjennomsnittet på hvor mange som 292 
har åpnet mailen. 293 
 294 
Kristin: gjennomført Landsmøte med alt det innebærer, vært på 2 sommerleirmøter, 295 
deltatt på flere møter om Humanistisk Uke, snakket med Humanist forlag om å sende 296 
forfattere ut på turnè under Humanistisk Uke, vært på obligatorisk brukerseminar for 297 
Frifond, jobbet med nyhetsbrev, diskutert rekruttering med tidligere HU-leder Lars-Petter 298 
og HEF, deltatt på dugnad på Huset og hjulpet til under dugnad i kjelleren, deltatt på 299 
fellesutflukt med Huset, sørget for at Landsmøte-protokollen ble skrevet under og 300 
publisert, publisert oppdatert arbeidsprogram, plattform og vedtekter på nettsidene, 301 
oppdatert informasjon om Sentralstyret, ordnet med alias-listen til Sentralstyret og 302 
Valgkomiteen, fulgt med lokallagene om oppbrukte Frifondsmidler, har hjulpet noen 303 
lokallag med godkjenning og betaling av regninger, har deltatt på ca. 3-4 AU-møter, 304 
planlagt og gjennomført AU-overlapping, skrevet og sendt ut sakspapirer, planlagt 305 
Sentralstyre-overlapping, deltatt på Frivillighet Norges generalsekretær frokostmøte med 306 
tema om befolkningsundersøkelser, jobbet med Min Side, deltatt og skrevet referat etter 307 
samarbeidsmøte med HEF, hatt medarbeidersamtale, sendt ut purring om kontingent, 308 
fulgt opp folk som ikke har betalt kontingent og deltatt på et av våre arrangementer, 309 
bestilt buss til sommerleir, skal sende ut roll-ups til alle lokallag som vil ha, hjulpet 310 
lokallag med diverse saker som f.eks. sende ut innkalling til møter, følge opp om 311 
lokallagene har levert det de skal av papirer, ordnet med tilgang til Nordea, betalt 312 
visaregningen, prøvd å få nye sentralstyremedlemmer til å svare på spørsmål til 313 
nettsidene, deltatt på Organisasjonsavdelings samling, sendt søknad til Aktiv Ungdom om 314 
deltakelse på kurs om økonomisk støtte,  315 
 316 

e. Lagenes runde 317 
 318 

(se eget referat) 319 
 320 
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f. Internasjonalt/IHEYO 321 
Vanskelig å skille mellom internasjonal og nordisk seminar siden det går mye ut 322 
på det samme nå for tiden. Har vært i kontakt med en finsk organisasjon om 323 
samarbeid om nordisk seminar. Begynner ellers å bli klar for Oxford. IHEYO har 324 
årsmøte før verdenskongressen. IHEYO er en paraplyorganisjon for 325 
ungdomsorganisjoner som er tilknyttet det humanistiske livssyn. Under dette er vi 326 
også med i European Working Group (EWG).  327 

 328 
g. Organisasjonsutvalget 329 

Hatt mye å gjøre i forkant av Landsmøte pga. alle vedtektsendringene. Har etter 330 
det ikke gjort mye.  331 
 332 

h. Ideologi – og PR-utvalget 333 
Har ikke hatt møte siden før Landsmøte. HUMandag er utsatt. Men har fortsatt å 334 
være aktive på Facebook om kampanjen, men ikke like mye på Twitter.  335 

 336 
i. Lokallagsanalyse 337 

Kristin skal jobbe videre med dette i løpet av sommeren. Hun skal skrive en e-338 
post til fylkesansatte og tillitsvalgte i HEF og orientere om HU lokallag, og med 339 
lokallagsutvalget og lokallaget selv på kopi. Jevnlige møter med org.avdelinger. 340 
Kan nevne hvor mange medlemmer der vi ikke har lokallag. 341 

 342 
j. Nettsider 343 

Har fått nye nettsider, men det er fortsatt masse som må gjøres. Må ta kontakt 344 
med CGI om en del tekniske problemer. Må ta en diskusjon om hvor mye penger 345 
vi skal bruke på det. Har også opprett en google analytics code til nettsidene, så 346 
vi ser hva folk er på. Dette kan brukes mer aktivt. Jobber med en manual om 347 
nettsidene. Vil gjerne ha tilbakemelding på hva som burde inkluderes her. 348 
EPiServer – versjonen vi har er for gammel for å gjøre nettsidene responsive. Det 349 
vil koste ca. 150 000 kr for å oppgradere.   350 

 351 
k. Sommerleir 352 

Har blitt oppdatert om program av sommerleirsjefene under deres bolk. Ta med 353 
venner!  354 
 355 

l. Grunnlovskampanjen 356 
Hadde et møte etter Landsmøte om hva vil gjøre framover. Vil få flest mulig 357 
protokollmerknader, hvis saken blir nedstemt. Ønsker å skape enda mer debatt, 358 
få diskusjoner rundt om hvorfor vi vil endre Grunnloven. Stortinget tar ferie nå, 359 
stille periode. Grunnlovsendringene blir tatt opp rundt oktober. Skal gå for mer 360 
lokal satsing. Lokallagene må skape debatt og aktiviteter. Sentralt må legge til 361 
rette for det. Ina og Anders skal jobbe tettere mot stortingspolitikere og få de til å 362 
diskutere vår sak.  363 
 364 

m. Nordisk seminar 365 
Mye av det IU jobber med nå. Må få litt hjelp med kontaktinformasjon til de 366 
nordiske organisasjonene. Det er planlagt høsten 2015. er ikke bestemt om det 367 
blir 18 pluss. 18 må det bli hvis det skal være i utlandet.  368 

Sak 37/14 Forretningsorden 369 

Forretningsorden er et formelt dokument som beskriver Sentralstyrets møteregler.  370 
 371 
Endringer: 372 

- E-post saker skal legges inn under orienteringer. Legges inn under punkt 3.2, 373 
linjenummer 83-84.  374 

- Legge til at referat også skal sendes til kontrollkomiteen (linje 107-108).  375 
 376 
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Votering (den gamle forretningsorden ligger til grunn): 377 
Forslag 1: enstemmig vedtatt. 378 
Forslag 2: enstemmig vedtatt. 379 
Det nye med endringer: enstemmig vedtatt.  380 
 381 

Sentralstyrets vedtak:  382 
«Sentralstyret vedtar Forretningsorden for Humanistisk Ungdom Sentralstyret med 383 
følgende tilføyinger; e-post saker skal foreligge i orienteringer, og kontrollkomiteen skal 384 
motta referat fra sentralstyremøtene.».  385 

Sak 38/14 Arbeidsfordeling i Sentralstyret 386 

Utvalgene har blitt presentert før møtet begynte. Det ble laget en oversikt over folks 387 
første og andre valg, samtidig kom folk med begrunnelser på hvorfor de ville sitte i ulike 388 
utvalg. Personlige egenskaper og interesser ble vektlagt.  389 
 390 
Begynner med en runde med ønsker om hvor man vil sitte: 391 
 392 
Anders: vil gå inn i Lokallagsutvalget (LU). Vil være passivt medlem av Ideologi og PR-393 
utvalget (IPU).  394 
 395 
Joakim: føler jeg kan gjøre mest nytte i IPU. Kan eventuelt supplere i andre utvalg.  396 
 397 
Anne: vil helst være med i to utvalg. Internasjonalt Utvalg (IU) og IPU høres interessant 398 
ut. Kan bidra på disse områdene.  399 
 400 
Lin-Marit: vil gjerne fortsette med IU. Mest naturlig ellers med IPU eller 401 
Organisasjonsutvalget (OU).  402 
 403 
Live: vil fortsette i OU og IU. 404 
 405 
Lars: har lyst å være med i IU. Bidra med arbeidet med internasjonalt samarbeid. 406 
Interessert å vite mer om humanisme i resten av verden. IPU er også interessant.  407 
 408 
Henriette: lyst å være med i IU. Lære mer om hvordan ting fungerer internasjonalt.  409 
 410 
Freja: IU. Vil jobbe mer utadrettet med humanisme. Ellers OU eller LU.  411 
 412 
Mathias: IPU og IU. Vil gjerne være med i Presentasjonsgruppa (kursinga), kan bidra 413 
med mye der. Passivt være med i andre grupper.  414 
 415 
Daniel: LU. Litt med i IPU. Muligens IU, men der er det mange folk allerede.  416 
 417 
Kristoffer: veldig lyst i IU. OU mest aktuelt etter det. Føler burde skifte fra IPU. 418 
 419 
Haakon: OU og IPU. 420 
 421 
Juni: veldig gjerne med i OU, har blitt vedtektsnerd. Morsomt å jobbe med Org. Sem. Vil 422 
gjerne utvikle organisasjonen videre. Eventuelt behov i LU.  423 
 424 
Er et mål at alle utvalg skal vite hva andre utvalg jobber med. Være informert om hva 425 
som blir jobbet med. 4 -5 personer i hvert utvalg er ideelt. Nordisk seminar skal ha en 426 
egen arbeidsgruppe, så IU kan jobbe med mer enn dette. Kan være engasjert i 427 
internasjonalt arbeid uten å være med i IU. I LU må man følge opp lokallag gjennom hele 428 
året.  429 
 430 
Haakon kan bytte fra IPU til LU. 431 
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Henriette kan bytte til LU også.  432 
Freja kan flytte til LU. Har mest lyst til å være med på begge deler.  433 
 434 
Bra med engasjement, men det kan være lurt å prioritere et utvalg.  435 
 436 
Hovedinteresse: 437 
Lin-Marit: IU 438 
Juni: OU 439 
Freja: IU 440 
Kristoffer: IU 441 
Lars: IU 442 
Haakon: OU 443 
Live: IU 444 
Daniel: LU 445 
Henriette: IU 446 
Anders: LU 447 
 448 
«Underutvalg» ble også diskutert på samme måte. En runde hvor folk kunne si hvilke 449 
andre utvalg de kunne tenke seg å sitte.Personlige ønsker ble prioritert.  450 
 451 
Votering: enstemmig vedtatt.  452 
 453 

Sentralstyrets  vedtak:  454 
 455 
”Til utvalgene velges: 456 
 457 

Ideologi og PR utvalget (IPU): Anne Lindholm, Joakim Damsgaard, Lin-Marit 458 
Bjerkemo, Daniel Stønjum Rømuld, Anders Garbom Backe.  459 
Internasjonalt utvalg (IU):Kristoffer Stokkeland, Freja Norlèn, Live Johanna 460 
Steinsdatter Øverhaug ,Lin-Marit Bjerkemo, Lars Laurent.  461 
Lokallagsutvalget (LU):Anders Garbom Backe, Lars Laurent, Daniel Stønjum 462 
Rømuld, Henriette Sakrisvold, Haakon Bø Gunleiksrud.  463 
Organisasjonsutvalget (OU):Juni Høiby, Haakon Bø Gunleiksrud, Mathias Wiik 464 
Westberg, Kristoffer Stokkeland.   465 

 466 
Hjemmeside-gruppa: Kristoffer Stokkeland, Juni Høiby, Anne Lindholm, Mathias 467 
Wiik Westberg-  468 
Høstseminar-arrangører: Live Johanna Steinsdatter Øverhaug, Joakim 469 
Damsgaard, Juni Høiby.   470 
Vinterseminar-arrangører: Henriette Sakrisvold, Freja Norlèn, Daniel Stønjum 471 
Rømuld.   472 
Arrangører for Nordisk seminar: Henriette Sakrisvold, Freja Norlèn, Lars Laurent i 473 
tillegg til IU.   474 
Presentasjonsgruppe-kurs-arrangører: Mathias Wiik Westberg, Anders Garbom 475 
Backe, Joakim Damsgaard.   476 

 Kampanjen: Haakon Gunleiksrud, Lin-Marit Bjerkemo.   477 
  478 
 Utvalgene utpeker selv sin leder.” 479 
 480 
Sak 39/14 Honorar til Arbeidsutvalget 481 
Nestleder og økonomileder har fått 35 000 kr hver, med feriepenger, i honorar.  482 
 483 
Spørsmål:  484 

- Fungerer: veldig glad for ordningen. Gjør at man slipper å jobbe så mye eller ha 485 
en jobb ekstra. Gjør det lettere å prioritere HU.  486 

- Fortsatt frivillig engasjement.  487 
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Juni og Joakim melder seg inhabile og forlater møtesalen. 488 
 489 
Debatt: 490 

- Ser ingen grunn til å ikke ha det. Skal ikke tvinge til ekstra-arbeid.  491 
- Høres lite ut, men det skal heller ikke være lønn. 492 
- Fått signal om at det går, og burde beholde så lavt som mulig.  493 
- Er fortsatt frivillig arbeid.  494 
- Hvilken sum er passe? Kan vi justere opp? Hvor mye? 495 
- Saken må ses nærmere på. Må også se på det sammen med regnskap. Kan ikke 496 

vedta ny sum i dag. Kan heller etterbetale.  497 
- Får penger fra HEF etter søknad, men kan ikke forvente å få mer og mer.  498 
- Kommet flere forslag som kan sees på. Det må også ses på i sammenheng med 499 

revidert budsjett.  500 
- Lin-Marit og Anne kan se nærmere på saken.  501 
- Kan også øke litt nå, og likevel se på saken nærmere. 502 
- Er bedre å etterbetale eventuelt.  503 

 504 
Forslag: 505 

1. Forslag som foreligger.  506 
2. saken blir tatt opp i august igjen, og Lin-Marit og Anne ser på saken.  507 
3. justere tallet til 41 000 kr og se på saken igjen i august.  508 

 509 
Votering: 510 

1. 7.  511 
2. For å honorere (i det hele tatt) og ta opp saken igjen i august: 7.  512 

Sentralstyrets vedtak:   513 
”Sentralstyret honorerer nestleder, økonomileder med 35 000,- årlig pluss feriepenger. I 514 
sammenhengen med revidering av budsjett i august, skal det vurderes om det er 515 
nødvendig å øke honoraret. Anne Linholm og Lin-Marit Bjerkemo får ansvar for å lage 516 
eget sakspapir om dette til augustmøtet.” 517 
 518 
Sak 40/14 Leders honorar 519 

Leder får honorar for å kunne jobbe med HU på fulltidsbasis. Honoraret er nå fastsatt til 520 

Statens lønnstrinn 19. i tillegg kommer en mobilkompensasjon på 1000 kr og dekket 521 

reisekort innad i Oslo (ca. 6300 kr).  522 

 523 

Leder melder seg inhabil og forlater møtesalen. Tilbakemelding om at sakspapiret er 524 

språklig kronglete.  525 

 526 

Debatt: 527 

- Man klarer seg på dette honoraret. Vil at det skal være så lavt som mulig. Vil ikke 528 

bruke mye penger på administrasjon. Det blir ca. 16 000 kr i måneden etter skatt.  529 

- Nåværende leder har fordel av å bo billig i studenthybel. Det er ikke alle som kan.  530 

- Kan diskuteres om honoraret holder om leder ikke kunne bo så billig.  531 

- Tenke framover: hvor mye har vi mulighet til å gi i honorar? Boligmarkedet er 532 

vanskelig.  533 

- Irrelevant hva som skjer neste år: denne saken tas opp til diskusjon hvert år.  534 

- Må likevel ha det i bakhodet når vi setter opp budsjett.  535 

- Har også fått signaler fra HEFs økonomiavdeling at det litt vanskelig å sette 536 

lønnstrinn, men ikke ha samme regler til sykepenger, pensjonspoeng. Er noe vi 537 

må se nærmere på.  538 

- Likevel lettere med lønnstrinn.  539 

 540 
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Votering:  541 

- For: 9. enstemmig vedtatt.  542 

Sentralstyrets vedtak:  543 
”Leders honorar fortsetter å være Statens lønnstrinn 19 (pr 1. mai 2014 286.200 i året) 544 
og øker i takt med Statens satser hvert år. Mobilkompensasjon er på kr 1000,- årlig, og 545 
kollektivtransport i Oslo dekkes.” 546 
 547 
Sak 41/14 Sentralstyrets møtekalender 2014-2015 548 
Møtekalender som foreligger er foreslått. 549 
 550 
Endringer: 551 

- Utsette møtet i august. Flytte tidligere eller senere? Viser seg vanskelig siden det 552 
er så kort tid til og mange har lagt planer allerede.  553 

- Juni møtet i 2015: kan ha møtet før folk tar ferie? Forslag: 20.-23. juni.  554 
- Kristin kan ikke på møtet 18.-21. juni. Kan honorere en annen for referering.  555 
- Skrivefeil: 13.-15. februar, ikke 14.-15.  556 
- 23.-26. april er det Hovedstyre (HS) møte, og kan derfor ikke ha Landsmøte (LM) 557 

samtidig.  558 
- Påske: 27.mars – 06. april.  559 
- For noen er det vanskelig å si om det passer siden man ikke vet hvordan året ser 560 

ut. Da får vi ta det som det kommer om det blir krasj for noen.  561 
 562 
Alle har stemmerett. Tar et forslag av gangen. 563 
 564 
Votering: 565 

- Beholde original dato for augustmøtet: 8 flertall. Avholdende 2.  566 
- Sted: flytte augustmøtet til Bergen. Fører til høyere kostnader, men da kan Lin-567 

Marit være med. Forbli i Oslo: 9 for. Bergen: ingen Avholdende. 3.  568 
- Februar blir rettet opp. 569 
- Landsmøte krasjer med HS-møte. Forslår 17.19. april. Enstemmig vedtatt. 1 570 

avholdende.  571 
- Flytte møtet i juni 2015 til 20.-23. juni: enstemmig vedtatt. 1 avholdende.  572 
- Vedtatt i sin helhet: akklamasjon.  573 

 574 
Må åpne saken igjen dagen etter: 575 

- Pga. endret dato på LM blir det for kort tid mellom Org. Sem og LM. Mange av de 576 
samme folkene som skal på begge deler, og vi kan ikke be folk komme inn til Oslo 577 
to helger på rad. Må ha mer spredning.  578 

- Flytte Org. Sem til 13.-15. mars. Det blir en måned nærmere i tid. Kan være litt 579 
for nært februar, og alle lokallag har kanskje ikke gjennomført årsmøter og valgt 580 
hvem som skal være med på Org. Sem. Det kan bli dyre billetter.  581 

- Lurt å ha en workshop om LM under Org. Sem. Må derfor ha litt tid i mellom.  582 
- Bytte om Org.Sem og Sentralstyremøte i mars? 583 
- Heller flytte LM tilbake til 24.-26. april. Da får leder heller melde frafall fra HS-584 

møtet.  585 
- Vanskelig å finne nok helger. 586 
- Da beholde Org. Sem 10.-12. april.  587 
- Må åpne opp denne saken igjen i august. Må klargjøre noen alternativer først.  588 

 589 
Votering over å utsette resten av diskusjonen til august: enstemmig vedtatt.  590 
 591 
Merk: likevel lurt å holde av datoene som foreligger allerede nå. Alt blir ikke endret. Det i 592 
rødt er de datoene som er usikre.  593 
 594 
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Sentralstyrets foreløpige vedtak:  595 
 596 

”Sentralstyret vedtar følgende seminar- og møtekalender for 2014 – 2015:  597 
 598 
  599 

Sentralstyrets møtekalender 2014-2015 

 
 

   
 

   2014 

   21.-24. juni Sentralstyremøte lør 1300 tirs 1500 

26.-31.juli Sommerleir lør 1000 tors 1500 

29.-31. aug Sentralstyremøte fre 1800 søn 1700 

19.-21. sept  Presentasjonsgruppen  fre 1800 søn 1700 

03.-05.okt Lokallagsledersamling  fre 1800 søn 1600 

17.-19. okt Høstseminar fre 1800 søn 1600 

31.okt.-02.nov Sentralstyremøte fre 1800 søn 1700 

 
   2015 

   30.jan – 01.feb Livssynseminar fre 1800 søn 1600 

13.-15. feb Sentralstyremøte fre 1800 søn 1600 

27.feb-01.mars Presentasjonsgruppa fre 1800 søn 1600 

20.-22.mars Sentralstyremøte fre 1800 søn 1600 

10.-12. april Org.sem fre 1800 søn 1600 

17.apr Sentralstyremøte fre 1200 fre 1400 

17.-19.april Landsmøte fre 1800 søn 1600 

mai AU-overlapping 

  20.-23.juni Sentralstyremøte tors 1500 søn 1600 

01.-06.aug Sommerleir lør 1000 tors 1500 

28.-30.august Sentralstyremøte fre 1800 søn 1600 

11.-13. september Presentasjonsgruppa fre 1800 søn 1600 

02.-04. oktober Lokallagsledersamling fre 1800 søn 1600 

30.okt. - 01.november Høstseminar fre 1800 søn 1600 

06.-08.november Sentralstyremøte fre 1800 søn 1600 

 600 

Sak 42/14 Strukturering av verktøykassa 601 
Har fått nye nettsider, men det er en del som må jobbes med. Blant annet må 602 
verktøykassa oppdateres. Verktøykassa skal inneholde det lokallagene trenger for å drive 603 
et lokallag; hvordan man arrangerer et seminar, hva et regnskap er, etc. Det er et 604 
hjelpemiddel for lokallagene.  Her skal vi ikke snakke om hvordan, men hvem som skal 605 
ha ansvaret for dette arbeidet.  606 
 607 

- Er egentlig opp til de som ønsker å jobbe med det. 608 
-  Naturlig at Interwebs (Kristoffer, Mathias, Anne og Juni) jobber med det. 609 
- Burde kanskje komme flere til, fordi det er masse arbeid.  610 
- Må finne en god struktur.  611 
- Freja kan hjelpe til så godt hun kan. Er en bruker av nettsidene også fra et 612 

lokallags perspektiv og kan gi innspill.  613 
- Kristoffer har god teknisk kompetanse.  614 
- Ingen forventninger om at man må være utlært.  615 
- Henriette kan også gjerne hjelpe til.  616 
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- Daniel kan også hjelpe til med det tekniske. 617 
- Kan være lurt å spørre lokallag og medlemmer om hva slags forventninger de har 618 

til nettsidene.  619 
- Juni vil gjerne jobbe med nettsidene.  620 
- Kan gi Interwebs mandat å ha overordnet ansvar for verktøykassa og selv trekke 621 

inn personer som kan hjelpe til. 622 
- Foreløpig er det syv som har meldt interesse, og det er litt mange.  623 

 624 
Foreslått å gi Interwebs overordnet ansvar. Vedtatt med akklamasjon.  625 

Sentralstyrets vedtak:  626 
”Interwebs-gruppa (Kristoffer Stokkeland, Anne Lindholm, Juni Høiby og Mathias Wiik 627 
Westberg) får ansvaret for arbeidet med å strukturere verktøykassa på nytt.” 628 
 629 
Sak 43/14 IT- og e-post systemet 630 
Dette er en oppfølgingssak fra Landsmøtet, sak 08/14, med vedtak:  631 
 632 

«Humanistisk Ungdom beholder samarbeidet med Human-Etisk Forbund på IT-området. 633 
Sentralstyret skal kartlegge mulighetene for et eget epostsystem for lokallag innenfor dette 634 

samarbeidet, undersøke hvilke behov lokallagene har på området, og ta en endelig avgjørelse om 635 
løsning innen utgangen av 2014.” 636 

 637 
HU skal ha en endelig løsning i utgangen av 2014. Nå skal vi diskutere hvem som skal ha 638 
ansvaret for at dette skjer. Det er foreslått å først presentere de tekniske mulighetene til 639 
møtet i august. Etter det innhenter man lokallagenes synspunkter til møtet i november, 640 
for å så fatte et endelig vedtak om hva slags system vi går for.  641 
 642 
Ansvarspersoner: 643 

- Kristoffer og Mathias kan ta ansvar.  644 
- Synspunkter til lokallagene er det LU som har ansvar for.  645 
- Det er nødvendig med mye kontakt med HEF IT, og også HU-kontoret.  646 

 647 
Votering: 648 
Enstemmig vedtatt.  649 

Sentralstyrets vedtak: 650 
”Kristoffer Stokkeland og Mathias Wiik Westberg får ansvaret for å kartlegge hvilke 651 
tekniske mulig løsninger som kan møte behovet uttrykt i Landsmøtets vedtak 08/14 og 652 
Hordaland lokallags sak 16/14. De presenterer disse for Sentralstyret på møtet 29.-31. 653 
august. LU får ansvaret for å presentere de forskjellige løsningene for alle lokallag og å 654 
kartlegge deres ønsker, behov og synspunkter på området. De presenterer lokallagenes 655 
meninger på møtet 31. oktober-2. november, hvor Sentralstyret fatter et endelig 656 
vedtak.” 657 
 658 
Sak 44/14 Høstseminar 2014 659 
Her skal vi diskutere hva tema for høstseminaret kan være. Må begynne å jobbe med det 660 
så fort som mulig.  661 
 662 
Forslag: 663 

- Kan gjenta tidligere suksesser.  664 
- Transhumanisme. Rart å ha samme tema to år på rad? 665 
- Ja takk – seminaret: hørt det var det beste. Om dialog og religionskritikk. 666 
- Likestilling i vid forstand: kjønn, etnisitet, penger, likeverd. 667 
- Ytringsfrihet vs. Ikke føle seg krenket.  668 
- Etikk. 669 
- Internasjonal humanisme. Kan også være en idé til nordisk seminar.  670 
- Regionalt seminar på østlandet skal dreie seg om identitet. Fint om det ikke 671 

krasjer for mye med tema til det nasjonale høstseminaret.  672 
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- Likestilling kan være interessant. Har blitt foreslått tidligere. Kan vinkles på 673 
mange møter.  674 

- Etikk er veldig bredt og må begrense det. 675 
- Etikk og likestilling kan kombineres.  676 
- Aktuelt: likestilling i Grunnloven.  677 
- Viktig med en bra tittel. Kanskje: Hvor likestilt er vi egentlig i Norge? 678 
- Etikk er også involvert i Grunnlovskampanjen.  679 
- Kan være bra å knytte opp høstseminaret til Grunnlovskampanjen, med f.eks. en 680 

aksjon.  681 
- Under sommerleiren får vi besøk fra folk med andre livssyn, kan være en rød tråd 682 

dit til høstseminaret.  683 
- Vil ikke gå for mye i detalj, programmet kan gruppa avgjøre selv. 684 
- Gjerne gjøre det dagsaktuelt.  685 
- Forslag: det er stemning for å ha et tema som inkluderer likestilling, som gjerne 686 

kan kobles opp til kampanjen.  687 
 688 

Votering: 689 
- Arrangørene anbefales å samarbeide med IPU, kampanjegruppa og andre aktuelle 690 

grupper. For: enstemmig vedtatt.  691 

Sentralstyrets vedtak:  692 

”Sentralstyret vedtar at ved Live Johanna Steinsdatter Øverhaug, Juni Høiby og Joakim 693 

Damsgaard har ansvar for at planlegging og gjennomføring av Høstseminaret 2014. 694 

Temaet er likestilling.” 695 

Sak 45/14 Frifondssøknader fra Oslo lokallag 696 
3 søknader fra Oslo med budsjett til hver søknad. Til sammen søker de over 50 000 kr, 697 
og saken må derfor behandle i Sentralstyret. Oslo søker om midler til klatredag, 698 
Tusenfryd og filosofimiddager, totalt 83 000 kr. Frifondsmidler skal gå til lokal aktivitet. 699 
 700 
Klatredag har allerede blitt gjennomført. Måtte reservere plass på forhånd; ca. 340 kr per 701 
person. Ville dra inn nye folk og konfirmanter. Ble brukt ca. 24 000 – 25 000, ikke 702 
35 000 som det er søkt om. Ikke ønskelig å reservere plasser, mange kommer ikke selv 703 
om de har meldt seg på.  704 
 705 
Filosofimiddag: Ikke nødvendig med 7000 kr per middag. Kan gå ned i standard. Kunne 706 
gå ned 1000 kr for hvert arrangement. Middager er mest variasjon i kostnad.  707 
 708 
Tusenfryd: har søkt om det samme som har blitt brukt tidligere år.  709 
 710 
Freja melder seg inhabil og forlater møtesalen.  711 
 712 
Diskusjon: 713 

- Positivt med mange aktiviteter.  714 
- Pleier å bruke opp alle midlene som blir tildelt.  715 
- Forslag: sette ned til ca. 65 000 – 68 000.  716 
- Oslo har et godt samarbeid med HEF Oslo.  717 
- Har også søkt om eget org.nummer. 718 
- Har dermed tilgang til andre midler.  719 
- Bedre å være tilbakeholdende i begynnelsen slik at flere kan søke om midler.  720 
- Egenkapital: Frifondspenger som ikke er brukt opp må betales tilbake.  721 
- Statistikk: har oversikt over hvor mange midler som er tildelt ulike lokallag. Noen 722 

lokallag flinkere til å søke enn andre. Oslo ligger øverst ofte, men har også flest 723 
medlemmer.  724 
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- Signaler: vi skal ikke velte oss i luksus. Litt kjipt hvis det gir en signaleffekt til 725 
andre lokallag om at man skal ha 3 retters på hver filosofimiddag. Kan være 726 
hyggelig med enkel middag og.  727 

- Annonserer på nettsidene om hvilke lokallag som får midler og hva de skal bruke 728 
de til. Skaper gjennomsiktigbarhet, og kan gjøre det lettere for andre å søke.  729 

- Forslag: 55 000 kr. Oppfordre til å begrense seg under middager.  730 
 731 
Votering over forslag (simpelt flertall avgjør, kan ikke stemme flere ganger.):  732 

- 60 000 eller 55 000 kr: 6 (flertall) for 60 000 kr. Kontra: 3. Dermed faller også 733 
forslaget om 50 000 kr. 68 000 kr forfalt som forslag før voteringsrunde.  734 

 735 

Sentralstyrets vedtak:  736 
 737 
”Oslo lokallag tildeles kr 60 000 i Frifond.” 738 

 739 
Sak 46/14 Geografiområdet til Hordaland lokallag 740 
Under årsmøtet til Hordaland lokallag definerte de sitt geografiske virkeområde ganske 741 
vidt. Ved tvilstilfeller er det Sentralstyret som fastsetter geografisk område. Denne saken 742 
anser Sentralstyret som et tvilstilfelle.  743 
 744 
Utdrag fra Hordalands årsmøteprotokoll: 745 

 746 
 747 
Debatt: 748 

- Naturlig at områder som ikke tilfaller Norge faller bort også fra Hordalands 749 
virkeområde. 750 

- Sogn og Fjordane er også langt unna, og ikke naturlig geografisk nærhet. De kan 751 
heller beholde sine rettigheter som direktemedlemmer.  752 

- Sveio og Etne ligger helt sør i Hordaland, og er ofte definert som en del av 753 
Haugalandet. Dette er lettere for medlemmene tilknyttet disse stedene.  754 

- Fellesvedtektene for lokallag spesifiserer at det geografiske området skal være i 755 
umiddelbar nærhet. 756 

- Problem at det ikke opplyses om geografisk virkeområde når lokallag stiftet. Dette 757 
må endres på. Burde inkluderes i stiftelsesprotokollen og i vedtektene at 758 
Sentralstyret vedtar det geografiske virkeområdet når lokallag stiftes.  759 

- Lokallag kan få midler fra Frifond på bakgrunn av lokal aktivitet. Kan ikke ha et fo 760 
stort geografisk virkeområde.  761 

- Fastsetting av geografisk virkeområde er en jobb for OU sammen med LU.  762 
 763 
Votering: 764 

- Enighet om innstillingen. 765 
- Legge til: «, som tilfaller Haugalandet lokallag» : For: 9. enstemmig vedtatt.  766 
- Legge til en eventuell begrunnelse: nei, stryker forslaget.  767 
- OU skal diskutere vedtektsbestemmelser om lokallags geografi, men har ingen 768 

tidsfrist. Godt å ha det protokollført hva som skal gjøres.  769 
- For: vedtatt. 1 avholdende. Ingen i mot.  770 

 771 
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Sentralstyrets vedtak:  772 
”Sentralstyret fastsetter Hordaland lokallag sitt geografiske område til Hordaland fylke 773 
unntatt Sveio og Etne, som tilfaller Haugalandet lokallag." 774 
 775 
Sak 47/14 Nedleggelse av Møre og Romsdal 776 
Bakgrunn: Noen ganger blir lokallag veldig lite aktive, og umulig å få tak i. Det er ingen 777 
poeng å ha passive lokallag. Ideelt sett legger lokallag seg ned selv. Det er ikke alltid 778 
dette går, og da må Sentralstyret legge ned lokallaget. De eventuelle gjenværende 779 
midlene tilfaller sentralleddet. Det er heller ingen problem å starte opp igjen.  780 
 781 
Lokallaget må få en varsel en måned i forveien om at de skal legges ned (alle 782 
medlemmer også). Må også stenge Facebook og nettsider til lokallaget.  783 
 784 
Votering: enstemmig vedtatt.  785 
 786 

Sentralstyrets vedtak:  787 
”Sentralstyret legger ned Møre og Romsdal lokallag.” 788 
 789 
Sak 48/14 Representant i utvalg til Human-Etisk Forbund 790 
Denne saken dreier seg i hovedsak om det internasjonale utvalget til HEF (HEF IU). HU 791 
har også en representant i HEFs Hovedstyre, men HEF har gitt klare signaler om at leder 792 
burde stifte der, med nestleder som vara. Dette er dermed ikke et noe Sentralstyret kan 793 
bestemme fra gang til gang.  794 
 795 
Har blitt diskutert tidligere i år, men greit å løfte når vi har et nytt Sentralstyre. HUs IU 796 
vedtok at representanten i HEFS IU skal følge ledervervet i HUs IU. Representanten 797 
trenger ikke bo i Oslo, og HEF dekker reisekostnader, og det har dermed ingen 798 
økonomiske konsekvenser. Det anbefales å holde til dette vedtaket for å beholde 799 
kontinuitet.  800 
 801 
Det ble ikke formelt vedtatt sist at HEFs IU verv skal følge vervet til HUs IU-leder. Det 802 
skulle ha blitt gjort, men ble bare orientert om. IU bestemte innbyrdes. Enig med 803 
bestemmelsen, men ble ikke et formelt vedtak. Det er uenigheter om det ble fattet 804 
vedtak i denne saken eller ikke. Under første saksbehandling ble det tatt opp under 805 
«Eventuelt», men det kom ikke noe mer senere. Kan sjekke dette opp, men kan uansett 806 
fatte vedtak om det nå.  807 
 808 
Kan være dumt å binde opp leder til det. Utvalget velger selv sin leder, og det er ikke 809 
sikkert leder vil være representant. Kan ha en prioriteringsliste innad i utvalget. Det er 810 
implisitt vervet i IU at å sitte i HEFs IU er en del av arbeidsoppgavene. Behøver ikke å 811 
diskutere hver gang, og kan heller følge et verv.  812 
 813 
Forslag:  814 

1. leder i HUs IU stiller i HEFs IU. 815 
2. IU lager en prioriteringsliste, hvor det er ønskelig at leder møter 816 

der det er mulig.  817 
3. leder koordinerer, og heller velge en annen hvis leder ikke har 818 

tid. 819 
4.  820 

 821 
Votering: 822 
Kan votere aktivt over begge forslag, faller det ene så står det andre.  823 
 824 

1. 4 for. 825 
2. 2 for. 826 

 827 
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3 avholdende.  828 
 829 
Det er flertall for at leder av HUs IU stiller til HEFs IU (simpelt flertall avgjør). 830 
 831 
Sentralstyrets vedtak: 832 
«Sentralstyret vedtar at leder av HUs IU følger vervet som representant til HEFs IU.» 833 

 834 
Sak 49/14 Vara til Arbeidsutvalget 835 
Saken ble først løftet under det korte møtet etter LM hvor det nye Sentralstyret møttes. 836 
Tradisjonelt har det vært leder, nestleder og økonomileder som er med i Arbeidsutvalget 837 
(AU). Må først ta stilling til hva en slik vara skal være. Skal den være sovende eller 838 
deltakende? Så bestemme om vi vil ha en slik ordning. Klar idé om hva en slik ordning 839 
kan innebære før vi går inn på eventuell personvalg.  840 
 841 
Debatt: 842 

- AU har veldig mye å gjøre. Kan være greit å ha en fjerde person for å gjøre det 843 
lettere å fordele.  844 

- Kan også fordele oppgaver til resten av Sentralstyret. 845 
- Skal varaen delta på møter?  846 
- Enklere å ha en konkret person å forholde seg til enn hele Sentralstyret. 847 
- Vara: vite hva som foregår. Gjør det lettere å steppe inn om det trengs. Lettere å 848 

ha en konkret person å gå til med oppgaver. Har allerede utbrent en rekke 849 
frivillige, og vil unngå at folk blir for utbrente.  850 

- De tre som nå sitter i AU har konkrete verv som er tilknyttet konkrete oppgaver. 851 
Hva slags oppgaver skal en vara ha? Honoraret er også tilknyttet dette vervet. 852 
Sentralstyret skal uansett også bidra. Referatet fra AU-møter og sakslister er i 853 
google docs, slik at alle kan følge med hva som blir gjort og diskutert.  854 

- Det er også økonomiske konsekvenser man må ta hensyn til. Hva slags honorar 855 
skal en vare ha? 856 

- AU har eget myndighetsdokument med definerte arbeidsoppgaver. Får honorar for 857 
å frikjøpes fra annet arbeid. Har møter annenhver uke og tar seg av den daglige 858 
driften. Mye e-post behandling. Har bare 1 fulltidsansatt. Trenger mange frivillige 859 
som gjør en ekstra innsats. Koordinere arbeidet og sørge for at oppgaver blir 860 
gjort.  861 

- Flere personer i AU er flere meninger, og kan dermed føre til lengre møter.  862 
- Lurt å vite hvem som kan gjøre ulike oppgaver i Sentralstyret, slik at det er 863 

enklere å delegere.  864 
- 2 varianter: en møtende vara og en tilkallingsvara. En deltakende vara vil føre til 865 

et større AU. Vil bli en maktforskyvning og skape skjev fordeling. Hvis man skal 866 
gjøre dette må man forstørre Sentralstyret og.  867 

- 3 er et fint antall for en effektiv delegering av arbeidsoppgaver i AU. 868 
- Tilkalling: Sentralstyret skal være tilgjengelig.  869 
- Varaen får en slags mellomposisjon.  870 
- Utbrenthet: noe vi må følge med uansett. Hvis varaen ikke er på kontoret blir det 871 

vanskeligere å følge med om personen er utbrent eller ikke.  872 
- Kan forberede kommunikasjon med Sentralstyret. Lage en ukentlig oppsummering 873 

om arbeidet som har blitt gjort?  874 
- Må lage et miljø hvor det er greit å si i fra at man ikke klarer alt, og at man sier i 875 

fra om det er tider man ikke kan ta på seg like mange arbeidsoppgaver. Viktig 876 
med kommunikasjon. Handler om å bidra det du kan.  877 

- Men: AUs honorar er ikke lønn. Man bidrar også med frivillig engasjement. Den 878 
daglige driften kan ikke nedprioriteres.  879 

 880 
Stemningsmåling (alle kan stemme): 881 
- Ønsker vara: ingen. 882 
- Kontra: syv. 883 
- Er en del avholdende, ingen for. Mye usikkerhet om å ta standpunkt.  884 
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- Forslag: Sentralstyret ønsker ikke en vara til AU. 885 
- Det er en vedtakssak, men er lagt fram uten innstilling. Verdt å diskutere.  886 

 887 

Sentralstyret beslutter å legge vekk saken.  888 

 889 

Sak 50/14 Sommerleir 2015 890 
Skal diskutere sted og form på sommerleir. Har nå en begrensning på 100 deltakere på 891 
leir. Noen ganger har vi opplevd at det har blitt venteliste. Innser nå at det er en litt for 892 
omfattende sak å diskutere nå, må ha mer tid til å vurdere alternativer. Foreslår at vi 893 
beholder formen som vi har i dag, og heller diskutere sted.  894 
 895 
Sted og form: 896 

- Henger sammen. Fordelingsutvalget gir penger for arrangementer med maks 100 897 
deltakere.  898 

- Er heller ikke mer plass på Ringerike. 899 
- Kan kanskje få det billigere andre steder? 900 
- Kan ha et langsiktig mål om å øke antallet.  901 
- Veldig omfattende jobb å endre strukturen.  902 
- Kan godt se etter nye steder. Blant annet har det vært tilbakemeldinger om at det 903 

savnes gode oppholdsrom.  904 
- Heller ha det i bakhodet og begynne å tenke på å endre form mot 2016.  905 
- Når det gjelder oppholdsrom så kan vi være mer bevisste på å oppfordre folk til å 906 

bruke f.eks. gymsalen. Her er det også mulighet for brettspill.  907 
- OU kan se på eventuell endring av sommerleir til 2016. innspill: tegne to-årige 908 

kontrakter med eventuell leirsted? 909 
- Stemning for å beholde sommerleir på Ringerike også i 2015.  910 

 911 
Votering: 912 

- Bytte leirsted til 2015: Ikke stemning.  913 
- OU ser på sommerleir-form fram mot 2016: enstemmig vedtatt.  914 

 915 
Sentralstyrets vedtak:  916 
«Sentralstyret vedtar å beholde Ringerike folkehøgskole som sommerleirsted 2015. 917 
Organisasjonsutvalget (OU) diskuterer i løpet av perioden eventuell endring av leiren 918 
fram til 2016 i sammenheng med deres strategiarbeid, og legger dette fram til 919 
marsmøtet 2015, med mål om vedtak i arbeidsprogrammet 2015-2016.»  920 
 921 
 922 
Sak 51/14 Eventuelt 923 
 924 

a) Retningslinjer for tillitsvalgte i HU 925 
HU følger i dag HEFs etiske retningslinjer, men disse blir ikke reklamert nok for. 926 
Må i alle fall informere mer om hvis man skal forvente at tillitsvalgte skal forholde 927 
seg til de. Eller man kan kopiere og tilpasse til HU. Lin-Marit og Joakim skal 928 
forberede sakspapir med forslag til retningslinjer til møtet i august.  929 
 930 
Har ingen sanksjoner eller ekslusjonsparagraf per dags dato. Når man 931 
representerer HU er det viktig å gjøre dette på en god måte, og da er det greit å 932 
ha retningslinjer å forholde seg til.  933 

 934 
b) Sentralstyrets rolle under LM 935 

Bakgrunn: Det føles ukomfortabel når sentralstyremedlemmer uttaler seg om 936 
spesifikke personer under personvalg. Burde ha en samtale om dette, og hvordan 937 
man skal forholde seg til slike situasjoner. Er en sak for møtet i februar.  938 

 939 
c) FN-programmet til Landsrådet for Barne- og ungdomsorganisasjoner (LNU)  940 
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Under LNUs årsmøte (Barne- og ungdomstinget, BUT), ble det snakket om FN-941 
programmet. LNU sender en delegasjon, og alle medlemsorganisasjoner kan 942 
anbefale en person til denne delegasjonen. Det kan være veldig relevant for HU, 943 
og Sentralstyret kan diskutere om vi ønsker å sende noen /anbefale noen til 944 
programmet. Dette er en sak som skal diskuteres nærmere til neste møte. Lin-945 
Marit skriver sakspapirer.  946 

 947 
 948 


